

# GALERIE CATIER

## Au cœur de la scène artistique chinoise

### At the heart of the Chinese art scene

**S**pecialisée en Art Contemporain Chinois depuis plus de 15 ans, la galerie CATIER présente une sélection d'artistes chinois dont l'art et le talent s'allient en peinture et en sculpture. Dedicated to offering the best of Chinese art today, the founders of the gallery, Noelle et Barbara, s'attachent à sélectionner leurs artistes directement en Chine. Originales, certifiées et authentiques, les œuvres proposées révèlent toutes de nouvelles approches artistiques à destination des acteurs du monde de l'art et des collectionneurs.

#### L'AVANT – GARDISME POUR PHILOSOPHIE

En plus d'être des femmes dans un milieu encore très masculin et y ajoutant, les fondatrices ont toujours soutenu avec passion le potentiel de talents des artistes chinois, devançant le récent engouement pour la bourgeoisie chinoise. Devenu leader sur le marché de l'Art en 2010 devant les US et l'Angleterre, ce secteur artistique rayonne aujourd'hui dans l'Art Contemporain et dans les Beaux-Arts.

Toutes de leur philosophie du talent, Noelle et Barbara ont su gagner la confiance d'artistes installés en Chine jusqu'à les voir évoluer sur le devant de la scène nationale comme Cao Zhenyong qui a fait partie des 5 artistes chinois sélectionnés pour la Biennale de Venise en 2011 et fut élu parmi les 10 records d'adjudication pour la sculpture en 2012.

**S**pecializing in contemporary Chinese art for fifteen years, the Galerie Catier presents a selection of Chinese artists renowned for their talent and breakthrough work in painting and sculpture. Dedicated to offering the best of Chinese art today, the founders of the gallery, Noelle and Barbara, take special care to introduce artists within their native environment in China. The work on hand at the Galerie Catier is original, certified, and authentic, revealing the latest artistic approaches in Chinese contemporary art for both individual artists and the international art world and collectors.

#### PRESSING FOR THE CUTTING EDGE

In addition to being women in what was a very male-oriented industry fifteen years ago, Noelle and Barbara have always been passionate about the creative potential of Chinese artists, anticipating the recent explosion for the exploding Chinese market. Outstripping the United States and Britain as leader of the international art market in 2010, China has become a creative center for both contemporary art and the fine arts.

Given its their understanding of the field, Noelle and Barbara have won the confidence of artists working in China and have watched several of them make their way to the forefront of the international art scene, such as long-time Galerie Catier artist Cao Zhenyong who was elected as one of five Chinese artists to exhibit at the 2011 Venice Biennale and was amongst the 2012 top ten record holders for auction in sculpture.



**CAI ZHENYONG**  
Cao Zhenyong's  
Glass Head sculpture  
with suspended & fixed wire  
Size: 46 x 60 x 91 cm



**CAI ZHENYONG**  
An Object of  
Glass Head  
Size: 46 x 60 x 91 cm

**SALON PONT ALEXANDRE III** - 10 au 21 septembre 2014 - Stand 218

VILLA DES ARTISTES - 37, rue Fessard - 92100 Boulogne  
T33 (0) 1 47 09 00 99 77 - [galerie.catier@wanadoo.fr](mailto:galerie.catier@wanadoo.fr)  
[www.galeriecatier.com](http://www.galeriecatier.com)

G  
A  
L  
E  
R  
I  
E  
**CATIER**